
               Glostrup Boligselskab 
               Granskoven - Afdeling 30 

              Granskoven 171, 2600 Glostrup 
 

             Referat af bestyrelsesmøde 

Onsdag d. 02.10.2024. kl.16:00 

 
Åbent hus: kl.19:00 – 19:30 
Tilstede: Steen, Svend-Erik, Stine, Jesper, Dorthe, Heidi og Ninett 

Afbud: 
 

• Godkendelse af dagsorden 
 

• Afdelingsmødet    

                                                                                                                               
• Aktivitetsliste 

 
• Udskiftning af stier  

Stien ved Granskoven 27-31 er ikke lige så bred, som resten af stien og 
er derfor ikke blevet udvidet.  

Jesper hører brolæggeren omkring en pris, og får lagt det ind til udførelse 
i 2025.    

 
• Tag rens  

Jesper undersøger med firmaerne om de vil lave en prøve, så vi ud fra 
resultatet kan vælge den bedste løsning.  

 
• Solceller  

Grundet opsigelser i ledelsen er dette sat lidt på hold, da der lige nu er 

vigtigere opgaver som skal prioriteres. 
 

• Legepladsrapport  
Vi afventer udførelsen af diverse opgaver, som forventes færdigt i 

efteråret. 
 

• Ny P-plads ved Egeskoven  
Jesper arbejder på sagen, og får sendt en ansøgning afsted til kommunen 

inden længe. 
 

• Træer ved 45-63 + 139-147 + 1-27  
Vi afventer stadig. 

 
• DKTV/samt ødelagt flisebelægning  

Jesper har rykket DKTV for 2 varsling i Granskoven. 

Jesper oplyser, at Egeskoven kommer med i samme omgang som afd. 37 
Egeskoven. 

 
• Sten Egeskovens parkeringsplads.Egeskoven har en del store sten 

liggende på vores område, som driften sørger for at få fjernet hurtigst 
muligt. 

 



• Stolper ml. parkeringsplads og institutioner 
Der er blevet bestilt nye stolper, da de nuværende er lige til at fjerne. 

Disse vil blive opsat snarrest.  
 

• Hækkeklipning  
Vi har en del hække som ikke er blevet klippet. Disse vil blive klippet i løbet af 

efteråret 

Opfølgning af sager  

• Helhedsplan 

Der arbejdes videre 
 

• Bænke på legepladsen ved nr. 119-137 
Der har været en del klager over støj fra legepladsen gennem sommeren, og 

der blev derfor talt om på afdelingsmødet, at vi kunne prøve og fjerne den ene 
bænk, da det er der forsamlingerne foregår. 

Da vi nu går vinteren i møde og derfor forventer mindre aktivitet, venter vi og 
ser det an til foråret.  

Her vil vi selvfølgelig rykke/fjerne en bænk, hvis dette bliver nødvendigt. 
 

• Udvalg 

• Fælleshuset 
 

• Nyt fra formanden 

 
• Økonomistatus 

                                                                                                    
• Evt. 

 


